Please circulate: 

Call for papers: 

International symposium on the theme: African Youth: Demographic issues, Social Challenges and Potential for Development, Yaoundé, Cameroon, 20-23 November 2012. 

Deadline for submitting proposals: 30 May 2012 

On the occasion of the celebration of the 40th anniversary of its foundation, the Institut de formation et de recherche démographiques (IFORD) is pleased to announce the following call for papers for an international symposium on African Youth: Demographic issues, Social Challenges and Potential for Development, to be held in Yaoundé from 20 to 23 November 2012. 

This conference will bring together researchers and policy makers working on issues of population and development in Africa. 

Please read the full announcement in French on IFORD’s website:
http://iford-cm.org/spip.php?article197 

Submission Procedure:
Abstracts, which should be of more than one page, will present the issues, objectives, data and methods. They must be sent to the Scientific Committee before 30 May 2012, by email (Colloque2012@iford-cm.org). The review of abstracts by the Scientific Committee will take place from 31 May to 23 June 2012. Participants will be informed of the Scientific Committee’s decisions by 1 July 2012. In case of acceptance, completed papers must be sent by email (Colloque2012@iford-cm.org) by 6 November 2012. 

Abstracts and final papers can be submitted in French or in English. Papers may be presented at the conference in French or in English, with simultaneous translation. 



Veuillez diffuser largement : 

Appel à communications : 

Colloque international sur le thème : Jeunes d’Afrique : enjeux démographiques, défis sociaux et potentiel pour le développement, Yaoundé, Cameroun, 20-23 novembre 2012. 

Date limite pour l’envoi des propositions de communications : 30 mai 2012 

A l’occasion de la célébration du 40ème anniversaire de l’Institut de formation et de recherche démographiques (IFORD), la Direction de l’IFORD a le plaisir de porter à la connaissance du public l’appel à communication pour un colloque International sur le thème « Jeunes d’Afrique : Enjeux démographiques, défis sociaux et potentiels pour le développement » qui se tiendra à Yaoundé du 20 au 23 Novembre 2012. 

Ce colloque réunira à la fois les chercheurs et les acteurs au développement travaillant sur les questions de population et de développement en Afrique. 
Veuillez lire l’annonce complète sur le site de l’IFORD : 
http://iford-cm.org/spip.php?article197 

Procédure de soumission :
Les résumés de communication, en une page au maximum, présenteront la problématique, les objectifs, les données et les outils utilisés. Ils devront être transmis au Comité scientifique avant le 30 mai 2012, par courrier électronique (Colloque2012@iford-cm.org). L’évaluation des résumés par le Comité scientifique se fera du 31 mai au 23 juin 2012. Les participants seront informés de la décision du Comité scientifique le 1er juillet 2012 au plus tard. Les textes des communications retenues devront parvenir par courrier électronique (Colloque2012@iford-cm.org) avant le 6 novembre 2012. 

Les résumés et les communications définitives pourront être soumis en français ou en anglais. Les communications pourront être présentées au colloque en français ou en anglais, avec traduction simultanée. 

